
Bestyrelses møde 2/12 – 2015 

Kl. 18.30 i klubhuset. 

Dagsorden: 

1. Prioritering af opgaver 
2. Opfølgning fra sidste b-møde 18/11-15 og godkendelse af referat. 
3. Hvordan skal møde strukturen være ved B-møder. 
4. Tri afdelingen som klub i klubben. Hvad er muligt og hvordan gør vi det.  
5. Jubilæums fejring den 8/12- 15 efter træning. 
6. Indsamling af navne til Horsens sports pris 
7. Skulle vi lave en års-kalender 
8. Keld har evalueringen med fra tøj sponsor udvalget og der skal nok tages en 

beslutning da nuværende kontrakt udløber den 31/12-2015 
9. Jeg har et par ting til under evt. (Rikke) 
10. evt. 

Mvh. Ole Frantz 

Tilstede var Ole Frantz Hansen, Søren S. Clausen, Keld Olsen, Morten Bundgaard, 
Rikke L. Møller, Pia Møller-Jensen, Ole Sørensen, Mikael Kristensen og under punkt 
4 deltog Michael Nielsen Fra Atletica Tri-afdelingen. 

 

Referat af B-møde den 2/12-2015 

Ad 1 Prioritering af opgaver. 

Der blev ikke foretaget nogen prioritering, og vi gik direkte til punkt 4. 

Ad 4 Tri afdelingen som en klub i klubben, Hvad er muligt og hvad gør vi. 

Michael Nielsen var indbudt, så alle bestyrelses medlemmer, kunne høre Tri-
afdelingens begrundelse for at ville have eget CVR-nummer og dermed selv have 
ansvaret for egen økonomi. 

Michael fremlagde tre forsellige alternativer: 
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1 Atletica-Tri, Som en del af Atletica 

2 Atletica-Tri som en selvstændig klub under Atletica 

3 Atletica-Tri som en selvstændig klub 

Michael fremhævede, lige som under generalforsamlingen at man gerne ville 
dele klublokaler, være en del af Atletica da man identificere sig som værende 
Atletica. Men man vil samtidig også gerne væreen selvstændig klub med 
selvstændig økonomi. 

Vi lovede Michael at vi ville vende tilbage hurtigst muligt med en indstilling. 

Ole Frantz Hansen, Søren S. Clausen og Ole Sørensen mødes onsdag den 9/12-
2015 kl. 18.30 for at gennemgå de enkelte muligheder efter først at tage kontakt 
til DIF og DGI, for at høre hvilke erfaringer de har med en klub konstellation, som 
fremlagt både på generalforsamlingen og igen af Michael Nielsen.  

Ad 2 Opfølgning fra sidste b-møde 18/11-15 og godkendelse af referat. 

Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt. 

Ad 3 Hvordan skal møde strukturen være ved B-møder. 

Der blev besluttet at vi som hovedregel vil afholde bestyrelsesmøder på onsdage 
og bestræbe os på at holde møderne i tidsrummet kl. 18.30 til 21.30. Med 
hensyn til bespisning aftales dette fra gang til gang. 

Ad 5  Jubilæums fejring den 8/12- 15 efter træning. 

Køkken udvalget har lovet at hjælpe den 8/12, hvor jubilæumsskriftet vil blive 
uddelt. 

Ad 6 Indsamling af navne til Horsens sports pris. 

Ole Sørensen har lavet listen, men skal huske at spørge Atletica-Tri afdelingen om 
der er andre der har vundet mesterskaber end Katrine Meldgaard. 

Ad 7 Skulle vi lave en års-kalender.  



Søren S. Clausen fik til opgave at indsamle datoerne for de begivenheder vi 
ønsker at have på en sådan års-kalender, som vi forstiller os kunne trykkes og 
hænges op i klubben. 

Ad 8 Keld har evalueringen med fra tøj sponsor udvalget og der skal nok tages 
en beslutning da nuværende kontrakt udløber den 31/12-2015.  

Keld gennemgik den indstilling som han og Morten var kommet til, desværre 
havde Søren Marcussen ikke deltaget i dette møde. Der var anbefalinger til begge 
sponsorer. Det blev besluttet at Ole F. Hansen skulle tage kontakt til Sportigan og 
at Fusion-aftalen også skulle færdigbehandles. 

Der blev diskuteret på tværs om argumenterne for den ene frem for den anden, 
det blev besluttet at opsøge de 2 sponsorere emner igen for at få klarlagt deres 
sponsor omfang. Ole Frantz kontakter dem.  

Ad 9 Eventuelt 

Vi drøftede om vi skulle have en fest i det nye år, Paw har tilbudt at undersøge en 
mulighed. 

2412 Run, som Morten Bundgaard står for blev kort berørt 

”Rigtige mænd” var det noget vi skulle prøve. 

Løb med handicappede blev drøftet, Michael Kristensen har denne opgave. 

Næste møde blev aftalt til den 6. januar 2016. 

  

 


